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Datum 
 

 
29 mei  2019  

Steller vragen 
 

 
CDA-fractie – Van Oostrum  

Over agendapunt 
 

Agendapunt 8  Voor- en Vroegschoolse Educatie beleid (Commissie 
MenS 2019.05.29) 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden. 
  
 

Vraag 1. 

Op basis van het voorliggende voorstel worden subsidies beschikbaar gesteld voor 

voorschoolse educatie. Wie ontvangt deze subsidie: de ouders van het doelgroepkind of de 

exploitant van de kinderopvang?  

 

De subsidie wordt verstrekt aan de organisatie die voorschoolse educatie aanbiedt. Ouders 

ontvangen KOT en dat kunnen zij inzetten voor de uren dat de peuters gebruik maken van de 

peuterspeelzaal. Ouders betalen de rest van het bedrag tot aan de uurprijs. Ouders van 

doelgroeppeuters nemen twee dagdelen af en krijgen het derde dagdeel aangeboden door de 

gemeente. Dit is dus een onderdeel van deze subsidie. 

 

Vraag 2:  

Op blz. 3 van het beleidsplan wordt vermeld dat alleen de SKV werkt met een door het NJI 

gecertificeerde VVE-programma. Wat gaat de gemeente er aan doen om ook andere 

exploitanten dan de SKV met gecertificeerde programma’s te laten werken [zodat de 

afhankelijkheid van de SKV aan enige aanbieder van VVE in Voorschoten afneemt] ? 

 

Het klopt dat het SKV momenteel de enige aanbieder is van een VVE-programma in 

Voorschoten. Een andere aanbieder kan ook een VVE-programma aanbieden. Met deze 

aanbieder zal overleg gevoerd worden of men voldoet aan de criteria en kan deze aanbieder 

net als het SKV een aanvraag indienen. Men zal wel een heterogene groep moeten starten.  

 

 

Vraag 3: 

Is er in Voorschoten wel genoeg keuzevrijheid van ouders vwb de VVE-locatie als alleen de 

SKV dit aanbod verzorgt?  Zie ook vraag 12. 
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De SKV is de enige organisatie, die de voormalige peuterspeelzalen exploiteert, die is 

ingesprongen op het realiseren van een VVE-aanbod. Van de andere organisaties zijn nog 

geen concrete vragen ontvangen.  

 

Vraag 4:  

Stelt het college het werken met een gecertificeerd VVE-programma als noodzakelijk 

voorwaarde om in Voorschoten in aanmerking te komen voor subsidies voor VVE?  

 

Het rijk stelt als voorwaarde dat er wordt gewerkt met een gecertificeerd VVE-programma. 

Dit hebben wij dus ook als maatstaaf genomen. Er komen wel nieuwe methoden en die zullen 

worden getoetst door het NJI. Pas als een methode is gecertificeerd voldoet men aan de 

criteria die in Voorschoten worden gehanteerd. 

 

Vraag 5.  

Worden de locaties van SKV door de onderwijsinspectie en / of RDOG getoetst op de 

wettelijke kwaliteitscriteria  voor VVE?  

 

De SKV valt onder de Wet op de Kinderopvang. Er wordt een regelmatige screening gedaan 

door een inspecteur van de GGD. Er heeft nog geen screening plaats gevonden door de 

onderwijsinspectie. De onderwijsinspectie stuurt wel jaarlijks een evaluatieformulier die door 

de gemeente wordt ingevuld. Hierbij wordt terugkoppeling tussen de gemeente en de 

uitvoerende organisatie als maatstaaf genomen.  

 

Vraag 6:  

Zijn de locaties van de SKV in voldoende mate gespreid over de wijken van Voorschoten 

[zodat elke wijk over een VVE-locatie beschikt]? 

 

De spreiding over de wijken wordt zoveel mogelijk nagestreefd. Wel is het natuurlijk 

afhankelijk of er een ruimte beschikbaar is om deze activiteiten uit te kunnen voeren. 

 

Vraag 7. 

Talige ontwikkeling is vooral effectief als ouderbetrokkenheid aan de orde is. Hoe wordt hier 

de ouderbetrokkenheid geborgd ?   

 

Dit heeft wel de aandacht, maar dit zal zeker in de toekomst verder uitgewerkt worden.  
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Vraag 8:  
Op blz. 10 wordt vermeld dat de SKV een begroting heeft ingediend van 230 k voor uitvoering 
van het VVE-aanbod.  
 
Het (voorgestelde) VVE-beleid op basis van kinderopvangtoeslagen gaat echter uit van een 
kengetallen (dat is een genormeerd toeslagtarief per uur, en een ouderbijdrage gebaseerd op 
landelijk vastgestelde ouderbijdrage-tabel).  Hierin zitten ook kengetallen voor de huur van de 
accommodatie, overhead, opleiding etc.  
 
Hoe verhoudt zich nu het indienen van een (arbitraire) begroting door de SKV tot het 
voorgestelde subsidiebeleid op basis van genormeerde tarieven (toeslagen)  voor opvang en 
genormeerde ouderbijdragen?  
 
De bijdrage aan het SKV bestaat zoals de vrager als stelt uit verschillende componenten. De 
middelen die noodzakelijk zijn gaan uit van ervaringsgegevens. Als de vraag toeneemt zal de 
ouderbijdrage ook toenemen en kan de gemeentelijke subsidie iets lager uitvallen. Dit is geen 
communicerend vat. Dus de toename van de ouderbijdrage betekent niet dat het gaat om een 
gelijke afname van de subsidie.  
 
Vraag 9: 
Hoe wordt de verleende subsidie voor VVE verrekend? Betaalt de gemeente het 
exploitatietekort indien de SKV een lager doelgroepbereik heeft, of ter zake minder inkomsten 
genereert uit ouderbijdragen dan begroot?  
 
De SKV doet een regelmatige tussenrapportage en dat is ook het moment om de onderdelen 
als doelgroepbereik en andere onderdelen te bespreken. 
 
Vraag 10: 
Het wettelijk onderscheid tussen peuterspeelzaal en kinderopvang is opgeheven.  Elke 
exploitant  moet thans voldoen aan dezelfde kwaliteitscriteria.  En heeft daarmee een 
gelijkwaardig kostenniveau. Ergo: elke aanbieder is gelijk aan de ander. 
 
Hoe bewerkstelligt de gemeente Voorschoten nu een gelijk speelveld tussen alle aanbieders 
van opvang / VVE in Voorschoten?  
 
De peuterspeelzaal in Voorschoten hanteert een kostprijs van ongeveer € 9. Het verschil tussen 
de maxiumum kindertoeslag en de kostprijs is dan ongeveer € 1. Er zijn gemeenten waar de 
kostprijs zeker 30 % hoger zijn. Dit is ook afhankelijk van de huurprijs van de ruimte.  
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Vraag 11 : 
Is er in Voorschoten budgettair ruimte voor andere VVE-aanbieders  dan de SKV indien andere 
aanbieders / exploitanten besluiten ook VVE aan te gaan bieden?  
 
In de berekening die in het raadsvoorstel staat aangegeven is er ruimte voor een andere 
aanbieder. Maar zoals in vraag 4 als is geantwoord moet men wel voldoen aan de criteria. Dus 
werken met een gecertificeerd VVE-programma. 
 
Vraag 12:  
Kunnen basisscholen in Voorschoten kiezen voor een andere VVE-aanbieder dan SKV ? 
 
Het uitgangspunt is altijd dat er een goede samenwerking en overdracht is tussen de 
voorschool en de vroegschool. 
                 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 

Toelichting (indien nodig): 
 
 

 
 
 


